
XXXI sesja Rady Osiedla Polanowice – Poświętne – Ligota 

08.01.2024, godz. 18:00 – 20:00,    

Uczestnicy: 

Lp Imię Nazwisko Funkcja Obecny 
TAK/NIE 

1 Marzenna Nowicka Członkini  Zarządu Osiedla TAK 

2 Stanisław Paszkowski Przewodniczący Zarządu Osiedla TAK 

3 Zofia Kawecka  NIE 

4 Jacek Solecki Sekretarz Zarządu Osiedla TAK 

5 Marta Michałowska-Tkocz  TAK 

6 Grażyna Gawrońska  TAK 

7 Katarzyna Mosur  TAK 

8 Swietlana Bryja  NIE 

9 Joanna Konewecka-Małek Skarbniczka Zarządu Osiedla TAK 

10 Alicja Dudkowiak  TAK 

11 Paweł Zaleski  NIE 

12 Tomasz Sławiński  NIE 

13 Jan Nowicki Z-ca Przewodniczącego Zarządu Osiedla NIE 

14 Joanna Stańczyk Przewodnicząca Rady Osiedla TAK 

15 Emilia Stącel  NIE 

    

    

    

    

    

    

 

PROTOKÓŁ 

1. Protokół XXX sesji RO PPL z 04.12.2023  został przesłany 05.12.2023, do dnia 07.01.2024 

radni i mieszkańcy nie zgłosili uwag do protokołu, w związku z tym zostaje przyjęty do 

dokumentacji z działalności Rady w wersji przesłanej w korespondencji mailowej. 

2. Sprawy bieżące: 

 - temat konsultacji społecznych dotyczących Milickiej – Jacek Solecki prześle propozycje 

mieszkańców pismem do WIM, Samorząd Osiedla zwróci się do UM o przeprowadzenie 

konsultacji społecznych w celu uzupełnienia infrastruktury drogowej i wdrożenia 

odpowiedniej organizacji ruchu  

- temat strefy zamieszkania na Polanowickiej – WIM zaproponował oznakowanie strefy 

zamieszkania z deklaracją wyznaczenia miejsc postojowych na indywidualne wnioski 

mieszkańców dla organizacji miejsc postojowych przed ich posesjami, Jacek Solecki 

opracuje szablon wniosku i prześle indywidualne wnioski mieszkańców do WIM i ZDiUM 

- temat chodnika Polanowicka – Jacek Solecki skontaktuje się z WI ws kolejnego 

spotkania z projektantami, dotychczas wykonano odwierty geotechniczne i wykonano 

pomiary geodezyjne do mdcp, wg deklaracji Projektanta na spotkaniu w styczniu 2024 

powinna być omówiona wersja robocza Projektu  



- emisja hałasu na Osiedle – Samorząd Osiedla prowadzi interwencyjną korespondencję z 

Wydziałem Instrumentów Środowiskowych Urzędu Marszałkowskiego DOŚ, oraz z 

GDDKiA i Wydziałem Ochrony Środowiska Urzędu Miasta. 

Oczekiwana jest odpowiedź na interwencję wysłaną do Urzędu Marszałkowskiego 

29.11.2023 r. 

- temat klubu seniora – trwa poszukiwanie lidera klubu seniora, na FB zostanie 

umieszczony odpowiedni post 

- tablice osiedlowe ( przy Żabce , na Milickiej , przy szkole, przy Kościele ) – aktualne 

informacją będą zamieszczane przez team Radnych Marta Michałowska-Tkocz i Joanna 

Konewecka-Małek 

- zniszczona skrzynka na listy przy siedzibie rady – zostanie zakupiona przez Radną M. 

Nowicką 

- półkolonie, nowy grafik zajęć – w pierwszym tygodniu ferii ( od 15 d0 19.01.2024 w 

świetlicy osiedlowej przy ul. Kamieńskiego 256) odbędą się półkolonie dla 20 dzieci w 

wieku od 7 do 13 z Osiedla ( 3 dzieci wytypowane przez MOPS)   

Nie będzie półkolonii bezpłatnych, RO pokrywa 200 pln (całość to 750/od osoby) 

Grafik zajęć dla dzieci zostanie zaproponowany w po 22.01.2024 r. 

- przetarg na sprzedaż nieruchomości przy ulicy Ramiszowskiej pod budownictwo 

mieszkaniowe – RO prześle pismo w sprawie warunkowania przetargu koniecznością 

wybudowania drogi dojazdowej od ulicy Nowaka-Jeziorańskiego 

 

 

3. Podjęcie Uchwały NR XXXI/57/24 w  sprawie przyjęcia planu wydatków na rok 2024 ( 

budżet 57710 zł ) 

Za – 9 osób 

Przeciw – 0 osób 

Wstrzymało się – 0 osób 

Uchwała została podjęta/odrzucona w dniu 08.01.2024 

 

4. Podjęcie Uchwały NR XXXI/58/24 w  sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji planu 

finansowego za rok 2023 

Za – 9 osób 

Przeciw – 0 osób 

Wstrzymało się – 0 osób 

Uchwała została podjęta/odrzucona w dniu 08.01.2024 

 

5. Następne spotkanie: 05.02.2024, godzina 18:00, miejsce - w siedzibie RO. 

 

Załączniki: 

1. Uchwała NR XXXI/57/24   z załącznikiem 

2. Uchwała NR XXXI/58/24   z załącznikiem 

 


